
Детальніший звіт про роботу та виснов
ки конференції читайте в наступних номе
рах "Вісника Чорнобиля".

Віталій ВАЛЕНТИНОВ. 
На знімках Валерія ІНЮТИНА:

• відкрив к о н ф е р е н ц ію  директор 
об“єкта “Укриття” Валентин КУПНИЙ;

• учасники конференції розмовляють 
з мером м. Славутича Володимиром 
УДОВИЧЕНКОМ (праворуч).

‘‘САРКОФАГ” ЧЕРЕЗ 10 РОКІВ:
ЗІ СВОЇМИ ПРОБЛЕМАМИ У XXI ВІК

28 листопада ц. р. у місті Славутичі за 
кінчила чотириденну роботу 2-а М іжнарод
на науково-технічна конференція, присвяче
на 10-річчю завершення робіт з будівницт
ва об"єкта "Укриття". У ній взяли участь 40 
учених та фахівців з України, Росії, Білорусі, 
США, Великобританії, Німеччини, які пред
ставляли провідні наукові установи системи 
Академії наук, а також  Комісію  європейсь
ких товариств.

С еред  учасників  ф оруму - голови к о 
м ісій Верховної Ради України: Володимир 
Я ценко (з питань Ч орнобильсько ї ка та с 
троф и), Михайло П авловський (з ядерної

пол ітики  та ядерної безпеки), м ін істр  М і- 
некобезпеки  Ю рій Костенко  та ін.

На двох пленарних секціях м іжнародно
го зібрання було заслухано близько 30 д о
повідей, більш ість із яких мали д искус ій 
ний характер.

Конференція засвідчила, що 10 років від 
дня завершення будівництва "саркофага” ми
нули у напруженій і копіткій роботі з вивчення 
фізичного стану палива, що залишилось у 
ньому, дослідження зруйнованих будівельних 
конструкцій об 'єкта, загалом подальшої його 
долі. Але на сучасному етапі усі сили і знання 
треба спрямувати на перетворення об'єкта “Ук
риття” в екологічно безпечну систему, для чого 
слід сконцентрувати увесь науковий потенціал 
та матеріальні сили на вироблення суто прак
тичних прикладних завдань, можливо, навіть 
дещо поступившись науковими інтересами.


